



澳門大學研究生會
Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

澳門大學研究生會
第 4/2020 號畢業生委
員會通告

關於研究生畢業袍制作進度及畢業照拍攝延期舉行的通知

由於新型冠狀病毒感染的疫情尚未穩定，所有畢業生活動將延期進行。現委員會向各位通告有關畢業袍制作進度及畢業照拍攝延期的事宜：

1. 畢業袍制作進度

經過與畢業袍廠家的溝通與確認，目前研究生的畢業袍已悉數完成車縫工序。

2. 畢業照拍攝

畢業照的拍攝將延期舉行，待復課後再擇日開展。

澳門大學研究生會承諾提前通知畢業生一系列活動的詳細安排，不便之處冀理解。

特此通告。

澳門大學第十三屆研究生會
畢業生委員會主席



周健航

周健航

二〇二〇年三月十三日



澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

Notice for General Assembly Graduation Committee No. 4/2020

Notice of Progress of Graduation Gown production and Postpone of Graduation Photo-taking

Due to the outbreak of Novel Coronavirus Infection, the activities for celebrating Graduation will be delayed. It is hereby notified that the progress of graduation gown production and deferment of graduation photo-taking as below:

1. Progress of graduation gown production

Manufacturer had confirmed that the production of the Graduation Grown was completed.

2. Postpone of graduation photo-taking

The graduation photo-taking will be delayed until further notice. The arrangement will be announced when the semester is resumed .

Graduation Committee promised that the activities for celebrating Graduation will be announced in advance. We sincerely apology for these inconveniences.

President of Graduation Committee of UMPA



Rich Zhou

Zhou Jianhang
2020/03/13

University of Macau Postgraduate Association